
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín a místo zasedání
Úterý 26.04.2022,17:00, zasedací místnost radnice MČ Brno-Líšeň

Přítomni členové
Iveta Kolářová, Hana Sosíková, Ing. Bronislav Horák, Ing. Jaromír Talpa, Mgr. Hana 
Freibergová, Mgr. Tomáš Jager (předseda komise)
Nepřítomni členové
Hosté
Mgr. Dalibor Leviček

Program jednání
1. Zahájení, prezenční listina, program jednání
2. Informace ze školství MČ Brno-Líšeň
3. První informace z dohodnutých aktivit členů školské komise v dubnu a květnu 2022.
4. Diskuze
5. Závěr

Adl) zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 17:05 hodin.
Program byl jednomyslně schválen 6 členy komise. Komise je usnášení schopná.

Ad2) Informace ze školství MČ Brno-Líšeň, Ing. Arch. Iva Kremitovská
• Řídící výbor MAP -  všechny navržené projekty byly schváleny, dle Dr. M. Klusoňové 

z MMB bude možné zařadit ještě nové projekty (změna cen v rámci aktualizace 
rozpočtu) Mgr. S. Holubář, ředitel ZŠ Holzova uvažuje o bezbariérových úpravách

• Mgr. P. Hladík zjišťuje možnost umístění kontejnerových školek pro děti z UK na 
území jednotlivých městských částí

• Školní družiny a ředitelé ZŠ Horníkova a Novolíšeňská v Líšni požadují navýšení 
kapacity tříd (v souvislosti s nástupem ukrajinských dětí do škol)

• O začlenění dětí do kolektivu i hmotnou pomoc (např. nákup školních brašen) se 
postaraly také jednotlivé spolky rodičů na školách.

• Zápis do ZŠ není zatím uzavřen, ještě nebyly vygenerovány všechny duplicitní děti.

členové berou na vědomí

Ad3) První informace z dohodnutých aktivit členů školské komise v dubnu a květnu 2022
• Mgr. Freibergová a Ing. Talpa -  Kavyl, LMŠ Mariánka -  proběhne v květnu
• Kolářová a Jelínek -  Pionýr- prohlídka klubovny a setkání s vedoucím Mgr. Z. 

Humpolíkem proběhlo 7. 4. 2022. Vedoucí skupinek připravovali velikonoční 
víkendovku do SVČ v Ivančicích (čtvrtek -  neděle), mají v plánu dokoupit materiál a 
vybavení pro letní tábor. Peníze ze schválených dotací (materiál, vybavení, doprava) 
využijí právě na tyto akce.

• Sosíková a Mgr. Jager -  Envik, Envíček, - proběhne v květnu
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• Mgr. Jager -  LMŠ Divočina-13.4.2022 se uskutečnilo jednání s ředitelkou Mgr. Evou 
Kotyzovou a Mgr. Hložánkovou. Prohlídka areálu včetně budovy školky. Mají novou 
Kotu, v které se uskutečňují ranní sezení s dětmi. Dále mají velmi pěkný přístřešek 
Polytechnické výuky. Viděl jsem i Klokanův kufr. Z minulých dotací mají stále
v provozu krbová kamna. Finance byly uplatněny na vše podle jejich požadavků 
v žádosti o dotace.

• Ing. Horák -  Zlámanky -  proběhne v květnu
členové berou na vědomí

Ad3) Diskuze
Nebyly žádné podněty.

A5)Závěr
Jednání bylo ukončeno v 17:31 hod.
Příští setkání je plánováno 17.5.2022.
Místo a čas: Zasedací místnost v 17:00
Zapsal Mgr. Tomáš Jager
Kontrola Iveta Kolářová

PREZENČNÍ LISTINA JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE MÚ Brno -  Líšeň

DATUM: 26.04.2022

HOSTÉ:
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